

主辦 Presented by



Hong Kong Performers Winds
香港演奏家管樂團



精選節目 Programme Highlights

- 《超人》：超人進行曲 – 約翰·威廉斯 (勒凡達編)
Superman: Superman March - John Williams (Tran, Paul Lavender)
- 《魔幻王國：獅子、女巫、魔衣櫥》– 格森·威廉斯 (莫爾塔編)
The Chronicles of Narnia: The Lion, The Witch and The Wardrobe
- Harry Gregson-Williams (arr. Paul Murtha)
- 《魔盜王決戰鬼盜船》主題曲 – 森瑪，巴德特，贊尼利
He's a Pirate - Hans Zimmer, Klaus Badelt, Geoffrey Zanelli
- 《魔戒首部曲：魔戒現身》交響組曲 – 梭爾及華殊 (盧比斯編)
Symphonic Suite from The Lord of the Rings - Howard Shore (arr. Victor Lopez)
- 《龍貓》– 久石讓 (後藤洋編)
My Neighbor Totoro - Hisaishi Joe (arr. Goto Yo)

及更多經典電影音樂管樂作品 and more movie soundtracks rearranged for wind band

演出 Performed by

香港演奏家管樂團及少年團
Hong Kong Performers Winds & Junior

紅藍銀樂隊
Red & Blue Symphonic Band

音樂總監及指揮
Music Director & Conductor
司徒震洋
Szeto Chun-yeung

客席指揮
Guest Conductor
蔡國田
Martin Choy Kwok-tin



9 NOV 2025
SUN 3:00pm

荃灣大會堂演奏廳
Tsuen Wan Town Hall
Auditorium

門票於2025年10月10日起
於城市售票網公开发售
Tickets available from 10 October 2025 at URBITIX
票價 Ticket \$160 / \$130 / \$100

全日制學生、六十歲或以上高齡人士、殘疾人士及看護人、綜合社會援助受惠人士半價優惠
50% discounted for full-time students, senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder, and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients

URBTIX
城市售票網



網上購票 Internet booking: www.urbtix.hk
電話購票 Telephone Booking: 3166 1288
流動購票應用程式 Mobile Ticketing App: URBITIX (Android/HarmonyOS/iPhone/iPad)
票務查詢及客戶服務 Ticketing Enquiries & Customer Service: 3166 1100 (10:00-20:00)

節目查詢 Programme Enquiries: 3488 1550 / hkpwcommittee@gmail.com
節目連中場休息長約1小時45分鐘，不設年齡限制，請尊重觀眾及演出者
App. 1 hour and 45 min with an interval. Welcome all ages and respect for your fellow audience and the performers
節目及演出者如有更改，恕不另行通知 Programme and artists are subject to change without prior notice



HKPerformersWinds

hkpw.org.hk



香港演奏家管樂團 Hong Kong Performers Winds

香港演奏家樂團成立於2005年，為香港註冊非牟利藝術團體，旨在透過定期的排練、演出及交流活動，培養團員對音樂的興趣，並藉著表演及音樂交流等活動在本地推廣管樂音樂。樂團於2016年初成立「香港少年演奏家管樂團(HKPW Junior)」，為年青樂手提供音樂學習及演出機會，推廣管樂合奏文化。2023年，樂團委任創團音樂總監關子禮擔任樂團顧問，及司徒震洋擔任音樂總監及指揮。

Hong Kong Performers Winds (HKPW) is a non-profit art organisation established in 2005. It aims to promote wind band music, at the same time providing opportunities for musicians to widen their interests and knowledge in music. HKPW Junior was set up in early 2016 to offer more music learning and performance opportunities for young musicians and further promote ensembleship culture. In 2023, HKPW appointed Szeto Chun-yeung as the Music Director and Conductor, and Steve Kwan Tsz-lai, the Founding Music Director, as the Honorary Adviser.

HKPW 及 HKPW Junior 現正招收各聲部團員，歡迎瀏覽樂團網頁查看更多活動及招募詳情。

HKPW & HKPW Junior are now recruiting new members of all sections. Please visit our website for upcoming events and recruitment details.



紅藍銀樂隊 Red & Blue Symphonic Band

紅藍銀樂隊（前稱香港培正校友銀樂隊）成立於2018年，由知名單簧管演奏家及指揮家蔡國田先生義務擔任指揮，隊員皆為曾參與香港培正中學銀樂隊之校友。2022年正式註冊為非牟利團體，期望透過各項音樂活動，讓隊員重拾過往銀樂隊生活的美好情懷，並且發展對樂器演奏的興趣和能力，和提高音樂鑑賞的品味。

樂隊致力推廣管樂文化，培育後進，藉著舉辦不同類型音樂活動及參與各項社區項目，為香港音樂文化及發展作出貢獻。樂隊重要演出包括創萃視藝會作品展開幕表演、廣州培正校慶何安東基金頒獎音樂晚會、培正創校135周年音樂會、同學會月會專題演出、香港培正小學周年音樂會及香港國際管樂繽紛2023-2025等。



Red & Blue Symphonic Band (formerly the Hong Kong Pui Ching Alumni Band) was founded in 2018, with esteemed clarinetist and conductor Mr. Martin Choy Kwok-tin as the voluntary conductor. Comprising alumni from the Pui Ching Middle School Band, the band became a registered non-profit organization in 2022, aiming to revive cherished school band memories while enhancing members' musical artistry and appreciation through various activities.

Dedicated to promoting wind music culture and nurturing future generations, the band engages in diverse musical events and community projects, contributing to local music development. Major performances include the Creative Visual Arts Association Exhibition Opening, Guangzhou Pui Ching Middle School Anniversary He An-dong Foundation Award Music Gala, 135th Anniversary Concert of Pui Ching, monthly alumni performances, Pui Ching Primary School Annual Concert, and the Hong Kong International Band Fair 2023-2025.